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نماینده مردم لنگرود:

دولت روحانی برای اجرای 
مسکن اجتماعی قدمی برنداشته است

شورای  مجلس  در  لنگرود  مردم  نماینده  امروز-  گیلان 
اسلامی به اقدامات دولت های مختلف در حوزه مسکن اشاره 
کرد و گفت: دولت روحانی برای اجرای مسکن اجتماعی قدمی 

برنداشته است.
مهرداد لاهوتی نماینده مردم لنگرود در مجلس شورای اسلامی 
در جلسه علنی امروز )یکشنبه، ۱۹ خرداد( پارلمان و در جریان 
بررسی گزارش عملکرد طرح ملی مسکن ، گفت: تاکنون تنها 
۷۰۰ تا ۸۰۰ هزار پروانه برای واحدهای مسکونی صادر شده 

است که به معنای تأمین ۵۰ درصد نیاز کشور است.
وی افزود: نیاز مسکن در ایران بین یک تا یک میلیون و ۵۰۰ 
هزار واحد مسکونی برآورد شده که ۷۰۰ هزار واحد مسکونی از 
این میزان نیاز زوج های جوان و مابقی برای سایر جامعه است 

که باید بررسی شود چه میزان از آن تأمین شده است.
صنعتی سازی  کرد:  اضافه  مجلس  در  لنگرود  مردم  نماینده 
مسکن در قانون برنامه چهارم مورد تأکید قرار گرفت که باید 
این روش ۱۰  ۲۰ درصد ساختمان ها صنعتی سازی شود که 
تا ۱۵ درصد قیمت مسکن را کاهش داده و عمر ساختمان را 

افزایش می دهد.
جامعه  مختلف  دهک های  تقسیم بندی  به  همچنین  لاهوتی 
اشاره کرد و گفت: برای دهک های بالا تعهدی به تأمین مسکن 
نداریم، زیرا آن ها زمین و تسهیلات دارند؛ دهک های متوسط 
نیز با یارانه سود تسهیلات مشکل شان برطرف می شود، اما برای 

دهک های پایین با این روش ها نمی توان مشکلی را حل کرد.
وی، یکی از راه های تأمین مسکن دهک های پایین درآمدی را 
ارائه تسهیلات ارزان قیمت عنوان کرد و گفت: در قانون برنامه 
ششم نیز به آن تأکید شده است، همچنین باید زمین ارزان 
برای افراد تأمین شود که تنها را ه حل برای دهک های پایین 

است.
نماینده مردم لنگرود در مجلس به اقدامات دولت های مختلف 
در حوزه مسکن اشاره و تصریح کرد: در دولت سازندگی زمین 
در اختیار دهک های پایین قرار گرفت و در دولت اصلاحات 
دولت  در  همچنین  شد،  اجرا  تملیک  شرط  به  اجاره  طرح 
احمدی نژاد نیز طرحمسکن مهر اجرا شد، اما در دولت  آقای 
روحانیکه مسکن اجتماعی را مطرح کردند، قدمی برای اجرای 
کرد:  خاطرنشان  پایان  در  لاهوتی  است.  نشده  برداشته  آن 
خوشبختانه در حوزه روستایی مشکل نداریم و بنیاد مسکن 

به وعده های خود در این حوزه عمل کرده است.

پیمان پورنصیری، نایب رئیس شورای  راهبردی  مشارکت های  
مدنی و مردمی معاونت پیشگیری از جرم قوه قضائیه

موافقت رئیس قوه قضائیه برای 
 تشکیل شعب تخصصی  رسیدگی 

به مشکلات قضایی واحدهای تولیدی 
گیلان امروز- نایب رئیس شورای راهبردی مشارکت های مدنی 
و مردمی معاونت پیشگیری از جرم قوه قضائیه از موافقت رئیس 
دستگاه قضایی جهت تشکیل شعب تخصصی برای رسیدگی به 

مشکلات قضایی واحدهای تولیدی، صنعتی و تجاری خبر داد.
پیمان پورنصیری از موافقت رئیس دستگاه قضایی جهت تشکیل 
شعب تخصصی برای رسیدگی به مشکلات قضایی واحدهای 
تولیدی، صنعتی و تجاری کشور خبر داد و اظهار داشت: این 
تشکیل  شهرستان ها  و  استان ها  تمام  سطح  در  ویژه  شعب 

می  شوند.
مردمی  و  مدنی  مشارکت های  راهبردی  شورای  رئیس  نایب 
رئیس  کرد:  عنوان  قضائیه  قوه  جرم  از  پیشگیری  معاونت 
دستگاه قضایی با صدور و ابلاغ یک بخشنامه به سراسر کشور با 
درخواست این شورا برای بر رسیدگی ویژه و تخصصی مشکلات 

قضایی واحدهای تولیدی موافقت کرده است.
وی در تشریح بیشتر نحوه فعالیت شعب تخصصی رسیدگی به 
مشکلات قضایی واحدهای تولیدی و صنعتی تصریح کرد:  در 
صورت ارجاع پرونده قضایی واحدهای تولیدی و صنعتی کشور 
به دادگستری یا دادسراها موضوعات مطروحه جهت حل و فصل 

نهایی توسط شعب تخصصی مورد بررسی قرار می گیرد.
پورنصیری حضور بازپرس ، دادیار و رئیس دادگاه و اشراف این 
از  را  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  قضایی  مشکلات  به  اعضاء 
ویژگی های بارز شعب تخصصی یاد شده خواند و گفت: با مطرح 
شدن مشکلات قضایی واحدها در شعب تخصصی از وقوع برخی 

موارد نظیر صدور آراء متناقض جلوگیری به عمل می آید.
مردمی  و  مدنی  مشارکت های  راهبردی  شورای  رئیس  نایب 
معاونت پیشگیری از جرم قوه قضائیه به اقدام دیگر این شورا 
نیز اشاره کرد و افزود: تشکیل شعبات تخصصی صنعت،  معدن 
و تجارت در هر کدام از استان ها درخواستی بوده که این شورا 

از معاون قضایی رئیس قوه قضائیه در امور شوراها داشته است.
وی با بیان اینکه شورای راهبردی مشارکت های مدنی و مردمی 
معاونت پیشگیری از جرم قوه قضائیه برای رفع مشکلات قضایی 
واحدهای تولیدی و صنعتی تلاش می کند افزود:  با راه اندازی 
 شعبات تخصصی، موضوعاتی که به شوراهای حل اختلاف ارجاع 

می شوند در این شعبات مورد رسیدگی قرار می گیرند.
پورنصیری نحوه بازپرداخت بدهی های بانکی توسط واحدهای 
تولیدی و صنعتی و تصمیمات کارگروه رفع موانع تولید کشور 
در این مورد را نیز متذکر شد و گفت: موضوع بازپرداخت این 
تسهیلات با ایراداتی از سوی شورای نگهبان مواجه شده بود که 
سرانجام با اصلاحات مختصری در کارگروه مربوطه به تصویب 
رسید. نایب رئیس شورای راهبردی مشارکت های مدنی و مردمی 
معاونت پیشگیری از جرم قوه قضائیه خاطرنشان کرد: اگر قوانین 
و مقررات به ویژه در حوزه های بانکی به صورت درست و کامل در 
کشور اجرایی شوند، واحدهای تولیدی،  صنعتی و تجاری، سود 

واقعی تسهیلات را به بانک ها پرداخت می کنند.
وی رسیدگی به مشکلات بانکی واحدهای تولیدی و صنعتی را 
متذکر شد و بیان داشت : برای این کار برنامه های کوتاه مدت، 
میان مدت و بلندمدت، تدوین و بررسی نقض مقررات و قوانین 
و  مدنی  مشارکت های  راهبردی  شورای  کار  دستور  در  بانکی 

مردمی معاونت پیشگیری از جرم قوه قضائیه قرار می گیرد.

با حکم دادستان بندر انزلی

پروژه بائوجمی 
در تالاب انزلی متوقف شد

شائبه  پروژه  انزلی  دادستان  حکم  با  امروز-  گیلان 
برانگیز »بائوجمی« در تالاب انزلی متوقف شد.

طرح زیست پالایی بایوجمی در تالاب انزلی  که سال 
گذشته با سرمایه حدود هشتصد و پنجاه میلیارد تومانی 
با حمایت سازمان حفاظت از محیط زیست کشور آغاز 
شده بود از سوی فعالین محیط زیست و مردم انزلی با 
انتقادات زیادی مواجه شده است. به گزارش گیل  خبر، 
احیای تالاب انزلی با ذرات تیتانیوم که تاکنون در هیچ 
کجا امتحان نشده است و همچنین تخلیه ۶۰ هزار لیتر 
محیط  عمیق  های  نگرانی  تالاب  این  در  نانوتیتانیوم 
اعتراضات  دنبال  به  است.  داشته  دنبال  به  را  زیستی 
فراوان و همچنین انتقادات صریح امام جمعه شهرستان 
این پروژه به دستور سید رحمان سیدزاده دادستان انزلی 
متوقف شده است.  هادی پور رئیس اداره حفاظت از 
محیط زیست بندر انزلی دستور توقف این پروژه را تایید 
کرد.  گفتنی است همچنان از مدیرکل سازمان حفاظت 
از محیط زیست گیلان خبری نیست. وی پیش از این 
در دیدار با امام جمعه بندر انزلی گفته بود:  این پروژه در 
۵۰ هکتار از تالاب انزلی در حال اجراست و تا یک ماه 

دیگر مرحله پایلوت تمام می شود.

رفع تصرف ۳۰۰۰ متر 
از اراضی ملی و ساحلی 

در منطقه آزاد انزلی
بین  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به  امروز-  گیلان 
الملل سازمان منطقه آزاد انزلی در راستای ساماندهی و 
آزادسازی اراضی ملی منطقه، از سوی یگان حفاظت از 
اراضی و اجراییات و مدیریت حقوقی سازمان منطقه آزاد 
انزلی و با مشارکت مرزبانی بالغ بر ۳۰۰۰ متر از اراضی 
ملی و نوار ساحلی منطقه آزاد انزلی که با دیوار کشی 
تصرف شده بود رفع تصرف شد. سرپرست دفتر مرکزی 
حراست سازمان منطقه آزاد انزلی با اعلام این خبر بیان 
کرد : افراد سودجو از طریق دیوارکشی، نصب سیم خاردار 
پرد  زیباکنار، و چپر  و ساخت آلاچیق در روستا های 
پایین اقدام به تصرف اراضی ملی و نوار ساحلی کرده که با 
دستور قضایی و همکاری نیروی انتظامی، موانع و ساخت 
ایجاد شده قلع و زمین های مورد  و سازهای غیرمجاز 
تصرف آزاد شده است. کریم نظری لزوم همکاری همه 
شهروندان محدوده را برای حفظ و حراست از اراضی به 
منظور ایجاد زمینه های لازم در راستای توسعه همه جانبه 
در این منطقه با اطلاع رسانی به ضابطین قضایی بسیار 
تخلفات  با  برخورد  کرد:  تاکید  و  دانست  اهمیت  حائز 
غیرمجاز،  سازهای  و  ساخت  از  جلوگیری  ساختمانی، 
تصرفات اراضی، جلوگیری از برداشت غیرمجاز ماسه و 
صیانت از جنگل ها و منابع طبیعی محدوده منطقه آزاد 
سازمان  این  یگان حفاظت  اقدامات  مهم ترین  از  انزلی 
است. گفتنی است در شش ماه گذشته بالغ بر ۳ هکتار از 
اراضی ملی و نوار ساحلی در سطح ۲۸ روستای محدوده 

منطقه آزاد انزلی رفع تصرف شده است.

دادستان ماسال خبر داد:

اعزام ماموران منابع طبیعی به 
مناطق جنگلی و ییلاقی ماسال

گیلان امروز- علی شالیکار دادستان شهرستان ماسال 
این  ملی  اراضی  از  مربع  متر   ۱۳۲۹۹ تصرف  رفع  از 

شهرستان در دو ماهه ابتدای امسال خبر داد.
دادستان ماسال با اعلام این خبر ضمن تاکید بر حفظ 
و نگهداری جنگل ها و منابع طبیعی اظهار داشت: طی 
گزارش های واصله افرادی بدون مجوز مبادرت به ساخت 
و ساز در اراضی ملی کرده بودند. وی با بیان اینکه ماموران 
منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان ماسال با همراهی 
نماینده دادستانی به مناطق جنگلی و ییلاقی شهرستان 
ماسال اعزام شدند گفت: بخش هایی از اراضی ملی در 
مناطق خریدول، نیلاش، دیگاه، سراکه و شالما، تالی بنه، 
شنبه راه و تاسکوه شامل عرصه و اعیان که تحت تصرف 

متجاوزان قرار داشت با حکم قضایی آزادسازی شد.

مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان  خبر داد:

اجرای ۳7 کیلومتر عملیات 
شبکه گذاری گاز در گیلان

گیلان امروز - شرکت گاز استان گیلان در اردیبهشت 
ماه امسال بالغ بر ۳۷ کیلومتر عملیات شبکه گذاری در 
سراسر استان به انجام رسانده است. حسین اکبر مدیرعامل 
شرکت گاز استان گیلان با اعلام خبر اجرای ۳۷  کیلومتر 
عملیات شبکه گذاری در استان اظهار داشت: با اجرای 
در  گاز  شبکه  طول  مجموع  گذاری،  شبکه  میزان  این 
استان گیلان به بیش از ۲۰ هزار و ۶۰۰ کیلومتر رسیده 
است. وی ادامه داد: این شرکت همزمان با گازرسانی به 
روستاها، عملیات شبکه گذاری در حفرات خالی شهرها 
را نیز به طور منظم به انجام می رساند و در همین راستا 
در اردیبهشت امسال بالغ بر 4.۵ کیلومتر شبکه گذاری 
در شهرها انجام داده است. مدیرعامل شرکت گاز استان 
گیلان گفت: این شرکت با وجود تمرکز بر روی کیفی 
سازی خدمات، عملیات گازرسانی به مناطق باقیمانده 
استان را به طور منظم برنامه ریزی و اجرا می نماید و با 
جذب بیش از 4۰ هزار مشترک جدید در سال گذشته، 
مجموع مشترکین گاز در استان را به بالای یک میلیون 
و ۶۰ هزار مشترک رسانده است.  مهندس اکبر در پایان 
اظهار داشت: شرکت گاز استان گیلان بر اساس برنامه 
ریزی های بعمل آمده قصد دارد تا در قالب فاز سوم پروژه 
های بند »ق« به ۱۱۳ روستای کوهستانی استان تا پایان 
سال ۹۹ گازرسانی نماید و برای تحقق این مهم باید 4۸۵ 
کیلومتر شبکه توزیع و ۱4۷ کیلومتر شبکه تغذیه را در 

مناطق صعب العبور و کوهستانی استان اجرا نماید.

استاندار گیلان:

کارکردهای امروز رسانه های جمعی ، کمک به حل مشکلات مردم است
گیلان امروز- استاندار گیلان یکی از ابزارها و کارکردهای امروز رسانه های جمعی را 
کمک به حل مشکلات مردم دانست و گفت: صدا و سیما و دستگاه های اجرایی هرکدام 
به تنهایی نمی توانند تمامی مشکلات را بشنوند و منعکس کنند و ارتباط دوسویه آنان، 

مکمل یکدیگر است.
امور  مشاوران  دیدار  در  سالاری  مصطفی 
استان های سازمان صدا و سیما، ارتباط دوسویه 
را  سیما  و  صدا  و  اجرایی  دستگاه های  میان 
به مشکلات  به موقع نسبت  به پاسخگویی  منجر 
دانست  نواقص  رفع  و  مردم  سوی  از  مطرح شده 
اصلی صدا  بیان مشکلات مردم رسالت  افزود:  و 
و سیما است و در مقابل پاسخگویی و پیگیری 
دستگاه ها در موعد مشخص باعث تقویت سرمایه 

اجتماعی و افزایش سطح اعتماد مردم می شود.
در  خدمات رسانی  گسترش  اینکه  بیان  با  وی 
بخش های مختلف زیرساختی و عمرانی نسبت به 
گذشته قابل قیاس نیست، اظهار داشت: در بخشی 
از ارائه خدمات نارضایتی هایی مطرح می شود که 
بیان  از  دیگری  بخش  و  بوده  تقویت  نیازمند 
دغدغه ها بعضاً به واسطه نواقصی در اطلاع رسانی 

و انعکاس صحیح اقدامات است. نماینده عالی دولت در گیلان با اشاره به اینکه صدا و 
سیما و دستگاه ها هرکدام به تنهایی نمی توانند تمامی مشکلات را بشنوند و منعکس 
کنند و ارتباط دوسویه آنان مکمل یکدیگر است، گفت: یکی از ابزارها و کارکردهای امروز 
رسانه جمعی به ویژه صدا و سیما امر به معروف و نهی از منکر از جانب مردم نسبت به 

دولت و حاکمیت است که می تواند در اقدامات حسنه فرهنگ سازی کند.
وی دستگاه های اجرایی را آماده هرگونه همکاری در مسیر تعامل با صدا و سیما دانست 
و افزود: خوشبختانه فضای مطلوبی میان دستگاه های اجرایی و صدا و سیما وجود دارد.

وی افزود: در بازدیدهای سرزده ای که از ادارات انجام می دهیم، نماینده ای از صداوسیما 

جهت انعکاس پیام ها و مشکلات مردم ما را همراهی می کند.
استاندار گیلان با اشاره به اینکه در هر اقدامی که مردم مشارکت داشته باشند، بهره وری 
بیشتری را شاهد هستیم، اظهار داشت: اگر مردم در امور جامعه دخیل باشند ضمن 
افزایش کیفیت باعث مطالبه گری آنان و همراهی 

در اجرایی شدن طرح ها و پروژه ها می شود.
وی با بیان اینکه ابعاد اجتماعی و اثرات اجرای 
جامعه  مختلف  افراد  به  مربوط  شیوه نامه ها 
می شود گفت: اگر جزئیات شیوه نامه ها به خوبی 
مردم  است  ممکن  نشود  تبیین  مردم  برای 
همراهی لازم را نداشته باشند که در این میان 
باید  سیما  و  صدا  علی الخصوص  رسانه ها  نقش 

بسیار پررنگ باشد.
منجر  عمومی  افکار  همراهی  اینکه  بیان  با  وی 
رسانه ها  نقش  گفت:  می شود  امور  پیشرفت  به 
تقویت  و  اطلاع رسانی  در  سیما  و  صدا  به ویژه 
افکارعمومی در موضوع عملیاتی شدن شیوه نامه 
ساماندهی و لایروبی رودخانه ها و کنترل سیلاب 

و شیوه نامه آب بندان ها بسیار ستودنی بود.
سالاری با اشاره به اینکه پس از انتشار عمومی 
شیوه نامه ها و بخشنامه ها بازخورد مردمی آن با دقت بررسی و در صورت نیاز اعمال و 
اصلاح می شود گفت: اگر معتقد به جلب رضایت مردم هستیم باید با صداقت و شفافیت 

با آنان تعامل کنیم و نظارت آنان را با علاقه بپذیریم و باور داشته باشیم.
وی از ابلاغ نهایی بخشنامه نظارت مردم بر دولت با مشارکت سمن ها طی روزهای آتی 
خبر داد و گفت: صدا و سیما در تقویت نظارت مردم بر دولت در معنای عام، انعکاس 

مطالب و تسهیل آن می تواند نقش بسزایی ایفا کند.
در این دیدار مدیرکل جدید صدا و سیمای مرکز گیلان، حجت الاسلام محمدیان و دکتر 

مجید ملکی تبار، مشاوران امور استان های سازمان صدا و سیما حضور داشتند.

مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در لاهیجان:

لاهیجان ظرفیت برگزاری جشنواره تئاتر به صورت بین المللی را دارد
گیلان امروز- جلسه شورای سیاست گذاری دهمین جشنواره تئاتر خیابانی شهروند 

لاهیجان در عمارت باغ ملی شهرداری لاهیجان برگزار شد.
مسعود کاظمی شهردار لاهیجان در این جلسه با بیان اینکه لاهیجان شهر اولین ها 
و  برای شهرداری  مهربانی هااست،گفت: سال ۹۸ سال خوبی  و  ها  بهترین  میزبان  و 
شهروندان باید باشد و با برگزاری جشنواره های مختلف در نظر داریم فضای شادی در 

شهر لاهیجان ایجاد کنیم.
وی با بیان اینکه در نهمین دوره جشنواره تئاتر خیابانی شهروند اتفاقات خوبی رقم خورد 
که باید در سال ۹۸ برای بهتر شدن و بین المللی شدن این جشنواره تلاش کنیم، به 
اقدامات ملی در راستای تفاهم نامه با یونسکو برای معرفی لاهیجان به عنوان پایتخت 
چای و ثبت جهانی این موضوع اشاره کرد و افزود: جلساتی با دبیرکل یونسکو برای 
انتخاب لاهیجان به عنوان پایتخت چای ایران و میزبانی کشورهای نوروزی برگزار کردیم 
ومذاکراتی برای دعوت از کشورهای حاشیه خزر برای حضور در جشنواره تئاتر خیابانی 
شهروند انجام شده است. کاظمی با بیان اینکه مردم لاهیجان با استقبال پر شور از رییس 
جمهور میزبانی خوبی انجام دادند، از اختصاص مبلغ ۳۰ میلیارد تومان برای ساماندهی 
رودخانه های لاهیجان خبر داد و اضافه کرد: تمام تلاش خود را بکار خواهیم بست که 

اتفاقات فرهنگی و اقتصادی در شهر لاهیجان ملموس باشد.
شهردار لاهیجان گفت: با حمایت اعضای شورای شهر و اعضای شورای تأمین شهرستان 
بعد از ۲۲ سال در شب ۲۲ بهمن سال گذشته جزیره لاهیجان بازگشایی شد و همزمان 
با عید فطر بالغ بر شش هزار نفر در کنسرت استاد ناصر وحدتی  در جزیره شرکت کردند.

اعضای شورای شهر  افزود:  اسلامی شهر  اعضای شورای  پشتیبانی  از  قدردانی  با  وی 
لاهیجان در بسیاری از برنامه ها همگام با ما حرکت می کنند. 

شهردار لاهیجان: 
تنها عاملی که ما را موفق کرد همدلی مسئولان شهر است

انتخاب  برای  گیلان  استاندار  سالاری  دکتر  عنایت  از  تشکر  ضمن  لاهیجان  شهردار 
لاهیجان به عنوان شهر شب های روشن که باعث رونق اقتصادی و بالا رفتن روحیه 
با  زیبا  کرد: لاهیجان شهری  گردیده،اضافه  مشارکت شهروندان  و  اجتماعی  نشاط  و 
مردمانی بسیار زیبا اندیش است و تنها عاملی که ما را موفق کرد همدلی مسئولان 
شهر است. کاظمی ضمن قدردانی از تلاش های جواد نجار تمیزکار در طول ده سال 
به عنوان  استان گیلان  تئاتر خیابانی گفت:  سال ۲۰۲۰ میلادی  برگزاری جشنواره 
میزبان گردشگران و رونق اقتصادی گیلان انتخاب شده و شهرداری لاهیجان هم اقدامات 
شهر  در  مختلف  های  و جشنواره  ها  برنامه  اجرای  برای  ستاد ۲۰۲۰  با  را  مشترکی 

لاهیجان در حال تدارک می باشد.
جواد نجار تمیزکار سخنگو و عضو شورای اسلامی شهر لاهیجان هم در این جلسه گفت: 
سال گذشته برای برپایی نهمین دوره جشنواره تئاتر خیابانی کمترین دغدغه را داشتیم 
و اعضای دوره پنجم شورا و شهردار که نگاه ویژه ای به امور فرهنگی دارند برای بهتر 

برگزاری جشنواره تلاش های زیادی انجام دادند.
وی افزود: اگر کارنامه یک سال گذشته مسعود کاظمی شهردار لاهیجان را مرور کنیم به 

این نکته می رسیم که به کارهای فرهنگی رسیدگی خوبی شده است.
وی با قدردانی از مرکز هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برای حمایت از 
جشنواره تئاتر خیابانی شهروند لاهیجان گفت: جشنواره تئاتر خیابانی شهروند لاهیجان 
از معدود جشنواره هایی است که هم به لحاظ مادی و هم معنوی مورد عنایت و توجه 

مرکز هنرهای نمایشی کشور قرار می گیرد.
تمیزکار اضافه کرد: سال گذشته همکاران شهرداری از رفتگران تا مسئولان در برپایی 
جشنواره تلاش کردند و محمد علی صادق حسنی هم به عنوان مجری طرح و دبیر 

اجرایی به خوبی از عهده این مسئولیت برآمد.
مختص شهر  این جشنواره  گفت:  پایان  در  اسلامی شهر لاهیجان  سخنگوی شورای 

لاهیجان است و هیچ کدام از ما حق گرفتن آن را از شهروندان نداریم.
مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی: 

برگزیدگان جشنواره تئاتر لاهیجان به جشنواره مریوان معرفی خواهند شد
مدیرکل هنرهای نمایشی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این جلسه ضمن قدردانی 
از عملکرد شهرداری لاهیجان گفت: با نگاهی به عملکرد شهرداری لاهیجان از نزدیک 
شاهد بودم که در حوزه های مختلف در کنار اقدامات عمرانی و ساخت و ساز چه توجه 

ویژه ای شهرداری به مقوله فرهنگ و هنر دارد.
شهرام کرمی افزود: ۸۲ جشنواره تئاتر در سراسر کشور برگزار می شود که لاهیجان جز 
۱۰ جشنواره با هویت شناخته می شود و این جریانی پویا و موثر است و برای همه ما 

اهمیت دارد که این رویداد به نحو شایسته اجرا شود.
وی با بیان اینکه در دوره جدید باید نگاهی وسیع به جشنواره تئاتر خیابانی شهروند 
باشیم، اضافه کرد: این ظرفیت در این شهر و استان وجود دارد که  لاهیجان داشته 
جشنواره تئاتر به صورت بین المللی برگزار شود و ما هم اعلام آمادگی می کنیم که در 
حوزه بین الملل و کشورهای حاشیه خزر با توجه به شرایط اقتصادی و تعامل با دیگر 

کشورها برای دعوت از گروههای نمایشی کمک نماییم.
وی با اشاره به ده سالگی جشنواره تئاتر لاهیجان گفت: برای جشن دهمین سال جشنواره 

لازم است تدابیری اندیشیده شده و ویژه برنامه ای اختصاصی تدارک دیده شود.
کرمی در پایان افزود: برگزیدگان جشنواره تئاتر لاهیجان به جشنواره مریوان معرفی 

خواهند شد. 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان: 

اعضای ستاد اجرایی جشنواره از حاشیه ها دوری کنند
فیروز فاضلی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان هم در جلسه شورای سیاست 
گذاری تئاتر خیابانی شهروند لاهیجان به اشاره به ۱۰ سالگی این جشنواره گفت: عدد 
ها نشان می دهند که چه کسانی پای کار بودند و من همدلی خود را با کسانی که هر 
۱۰ دوره بودند و زحمت کشیدند نشان می دهم. وی با بیان اینکه این جشنواره مطالبه 
مردمی است و مردم منتظرند که جشنواره برگزار شود از اعضای ستاد اجرایی جشنواره 

خواست از ورود حاشیه به جشنواره جلوگیری کنند.
وی افزود: در برگزاری جشنواره زیرساخت ها خیلی مهم بوده و در لاهیجان و استان 
گیلان این زیر ساخت ها وجود دارد و با توجه به چنین شهردار و وشورا و گروههای 
تئاتری که در لاهیجان هست باید دورخیزمان را برای بین المللی شدن جشنواره برداریم.

سید اسماعیل میرغضنفری فرماندار شهرستان لاهیجان هم در این جلسه از تلاش دست 
اندرکاران جشنواره قدردانی کرد و گفت: هنر کار دل است و از شورای شهر خوب و 
فرهنگ دوست که برای این موضوعات وقت می گذارند و شهردار خوش ذوق  لاهیجان 

قدردانی می نمایم و هر کاری بتوانم انجام داده و در کنار شما هستم.
محمد علی صادق حسنی دبیر اجرایی نهمین جشنواره تئاتر خیابانی شهروند لاهیجان 

هم در این جلسه گزارشی از جشنواره دوره نهم ارائه کرد.

جعفرزاده ایمن آبادی در تشریح نشست فراکسیون مستقلین ولایی با وزیر کشور خبر داد:

انتقاد وزیر کشور از بانک ها و عدم تفویض اختیار به استانداران
گیلان امروز- نایب رئیس فراکسیون مستقلین ولایی مجلس گفت: وزرا تمایلی به 
تفویض اختیار به استانداران برای اداره کشور ندارند و همین امر مورد انتقاد جدی آقای 

وزیر بود.
به گزارش خانه ملت، غلامعلی جعفر زاده ایمن آبادی در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری 
خانه ملت، در تشریح نشست امروز )یکشنبه ۱۹ خردادماه( اعضای فراکسیون مستقلین 
ولایی با وزیر کشور، اظهار داشت: وزیر کشور پس از استماع نظر نمایندگان به موضوعات 
مطرح شده پاسخ داد و بیان کرد که مشکل بخش اعظمی از فاقد شناسنامه ای ها حل 
شده است. وزارت کشور مسئول ایجاد اشتغال نیست اما برای سیستان و بلوچستان 
شورای  مجلس  ولایی  مستقلین  فراکسیون  رئیس  نایب  است.  کرده  تهیه  را  سندی 
اسلامی بیان کرد: مطابق اظهارات رحمانی فضلی، وزارت کشور مسئول ایجاد اشتغال 
نیست اما با توجه به شرایط، سندی را برای ایجاد اشتغال در سیستان و بلوچستان آماده 
شده است و قاچاق سوخت در مرزها نیز مدیریت شده است و لب مرز قیمت سوخت 
بالاتر از قیمت داخلی به فروش می رسد. وی افزود: سالانه ۱۰۰ میلیارد دلار برای انسداد 
مرزها با موافقت مقام معظم رهبری اختصاص داده شده است و در ۳ سال گذشته ۳۰۰ 

میلیارد دلار برای این کار در نظر گرفته شده است. 
۸۰ پرونده تقسیمات کشوری تصویب شده است

ها  ملخ  با حمله  مبارزه  برای  تومان  میلیارد  اینکه ۱۰  بیان  با  آبادی  ایمن  جعفرزاده 
اختصاص داده شده است، ادامه داد: وزیر کشور تشریح کرد که به دلایلی، تقسمیات 
کشوری در 4 سال اول دولت تعطیل بوده است و اکنون ۸۰ پرونده تصویب شده و بیش 

از ۹۰ پرونده دیگر نیز در کمیسیون مورد بررسی قرار گرفته است.
نماینده مردم رشت در مجلس شورای اسلامی با اشاره به مخالفت نظر رحمانی فضلی با 
برخی نمایندگان که معتقد بودند فضای کشور انتخاباتی شده است، گفت: وزارت کشور 

مشکل آب شرب مناطق را پیگیری می کند تا مشکلات این حوزه رفع شود.
انتقاد وزیر کشور از بانک ها و عدم تفویض اختیار به استانداران

وی با اشاره به انتقاد وزیر کشور از بانک ها و عدم تفویض اختیار به استانداران، افزود: وزرا 
تمایلی به تفویض اختیار به استانداران برای اداره کشور ندارند و همین امر مورد انتقاد 
جدی آقای وزیر بود زیرا اعتقاد دارد، به هر شکل ممکن در این موضوع باید فکری شود 

تا تفویض اختیارات انجام شود.
جعفرزاده ایمن آبادی با بیان اینکه رحمانی فضلی اعتقاد دارد که وزارت کشور تنها 
دستگاهی است که هیچ بازنشسته ای را عودت نکرده است، اظهار داشت: ما برای ملاقات 

با نمایندگان در هر زمانی آمادگی داریم.
مشکل سیل زدگان تا شب عید حل می شود

نایب رئیس فراکسیون مستقلین ولایی با بیان اینکه وزیر کشور نیز بر صیانت از جایگاه 
مجلس تاکید دارد زیرا جایگاه مجلس برخاسته از قانون اساسی است، بیان کرد: در ۲۵ 
استان سیل آمده و خسارات متناسب با برآوردها است و مشکل خاصی وجود ندارد و با 

توجه به اعتمادی که مردم دارند تا شب عید ساخت و سازها تکمیل می شود.
نماینده مردم رشت گفت: وزیر کشور توضیح داد که در ابتدای مسئولیت اینجانب، ۸۰ 

درصد فرمانداران غیروزارت کشوری بودند و اکنون ۸۰ درصد وزارت کشوری هستند.


